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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji. 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 

7. Zapytania i interpelacje. 

8. Uchwały 

a. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Rady 

Gminy Miłoradz Nr XX/140/04 z dnia 25 listopada 2004r. w sprawie 

zatwierdzenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzaniu ścieków na 

terenie Gminy Miłoradz (zmiana II).  

b. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie zmiany w załączniku nr 2 do 

Uchwały Nr XXV/264/10 z 12 lutego 2010r. w sprawie uchwalenia 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

na 2010 rok (zmiana I). 

c. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miłoradz za I półrocze 

każdego roku. 

d. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu 

Gminy Miłoradz oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 

towarzyszących projektowi budżetu. 

e. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla  obszaru w obrębach geodezyjnych 

Gnojewo, Stara Kościelnica, Miłoradz, Mątowy Wielkie przeznaczonego na 

lokalizację elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą techniczną w gminie 

Miłoradz. 

f. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w roku 2010 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

g. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w roku 2010 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

h. Nr XXXIV/ /10 podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2010(zm. III). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

11. Zakończenie obrad.  
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Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska otworzyła XXXIV Sesję Rady Gminy Miłoradz. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów i pracowników 

urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1 i 2 do protokołu), stwierdziła na 

podstawie listy obecności radnych prawomocność obrad – na stan 15 radnych 

udział w posiedzeniu bierze 11 radnych. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska odczytała porządek obrad XXXIV Sesji, następnie zapytała, kto z 

radnych ma uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej  

XXXIII Sesji.  

Uwag nie wniesiono. 

 

Protokół z XXXIII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska poinformowała radnych, że w okresie między sesjami nie miały miejsca 

sytuacje nadzwyczajne, a więcej szczegółów przekaże Wójt Gminy. 

 

Ad. 6 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 

działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami.  

Dnia 21 kwietnia br. odbyło się spotkanie z dyrektorem Wojewódzkiego 

Zarządu Inwestycji Rolniczych w Gdańsku w sprawie drogi do Państwa 

Jasińskich. Uzgodniono, że gmina wykona dokumentację i kosztorys ww. 

przedsięwzięcia. 

Dnia 23 kwietnia br. została podpisana umowa na termomodernizację obiektów 

na terenie gminy, Szkoły Podstawowej w Kończewicach, Szkoły Podstawowej i 
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Gimnazjum w Miłoradzu oraz Urzędu Gminy w Miłoradzu. Inwestycja zostanie 

zrealizowana w 2011r. 

Dnia 20 kwietnia br. odbyło się walne zebranie spółki wodnej w Kończewicach, 

poinformował, że w spotkaniu uczestniczyło bardzo mało rolników. 

Dnia 28 kwietnia br. w Malborku odbyło się spotkanie w którym uczestniczył 

Burmistrz Malborka i Nowego Stawu oraz Wójtowie z Powiatu Malborskiego w 

sprawie podłączenia ścieków do oczyszczalni ścieków w Malborku. Na tym 

spotkaniu nie zostały podjęte konkretne ustalenia, pod koniec miesiąca czerwca 

zaplanowano kolejne spotkanie, na którym zostaniemy poinformowani, czy 

oczyszczalnia w Malborku jest zainteresowana odbiorem naszych ścieków i na 

jakich warunkach. 

W dniach 29 kwietnia do 3 maja wspólnie z pracownikami ze środków funduszu 

pracowniczego został zorganizowany wyjazd do Watykanu. 

W okresie między sesjami odbywały się spotkania z rolnikami oraz 

mieszkańcami i wykonawcą inwestycji kanalizacja wsi Pogorzała Wieś i 

Mątowy Wielkie.  

Ponadto kilkakrotnie ze Starostą Powiatu Malborskiego omawiano stan oraz 

możliwości przeprowadzenia remontów dróg powiatowych na naszym terenie. 

W dniu dzisiejszym dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych został poinformowany 

o źle wykonanej naprawie drogi na odcinku od skrzyżowania w Miłoradzu do 

SKR-u w Miłoradzu. 

Dnia 9 maja w Mątowach Wielkich odbyło się spotkanie z zakonnikami, którzy 

pomagają ludziom biednym i chorym. Zakonnicy pochodzili z różnych krajów 

świata, a spotkanie zorganizował ksiądz Sławomir Małkowski. 

Dnia 24 maja w Gnojewie odbyło się uroczyste odsłonięcie pomnika ku czci 

więźniów Stalagu XXB (żołnierze wspólnoty brytyjskiej i radzieccy), którzy 

budowali most Knybawski i drogę betonową od Gnojewa do mostu. W 

uroczystości udział wzięli: Marszałek Senatu Bogdan Borusewicz oraz Konsul 

Wielkiej Brytanii i Rosji. 

Dnia 12 maja została podpisana w Tczewie umowa w sprawie selektywnej 

gospodarki odpadami. Firma SITA dla trzech powiatów będzie prowadziła ten 

program selektywnej gospodarki. Na ten cel pozyskała bardzo duże środki 

finansowe z budżetu UE. 

Poinformował, że w tym okresie zostały podpisane dwa akty notarialne w 

związku ze sprzedażą mienia gminnego w Pogorzałej Wsi i Mątowach Małych. 

Ponadto uczestniczył w wyjeździe młodzieży gimnazjalnej do Neustadt na 

którym Pan Udo Kattol otrzymał nagrodę DOROTA, która została mu 

przyznana na początku roku. 

Dnia 28 maja w sołectwie Pogorzała Wieś odbyło się zebranie wiejskie na 

którym wybrano sołtysa została nim Pani Sylwia Witek. 

W dniach od 23 maja do 18 czerwca został ogłoszony na naszym terenie stan 

alarmowy i pracownicy pełnili w tym okresie dyżury przeciwpowodziowe. 

Wszystkie służby zostały postawione w stan alarmowy. 
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Odniósł się ponadto do zaistniałej sytuacji związanej z wyżywieniem strażaków. 

Tej sprawy z Wójtem nikt wcześniej nie konsultował. Stwierdził, że w tym dniu 

otrzymał telefon z prośbą o przygotowanie obiadu dla 60 strażaków, obiad 

przygotowano ale zjawiło się 100 strażaków. Mimo zwiększonej liczby Panie z 

kuchni poradziły sobie z tą ilością strażaków. O godz. 19 otrzymał telefon o 

której będzie kolacja odpowiedział, że nie jest przygotowany na zorganizowanie 

posiłku, brak produktów. Poinformował, że w pozostałe dni stołówka 

organizowała dla strażaków pełne wyżywienie. 

Dnia 15 maja odbyło się spotkanie w sołectwie Mątowy Małe z przewoźnikiem 

RYDWAN, na którym uzgodniono przewóz mieszkańców tego sołectwa. 

Dnia 19 czerwca odbyło się spotkanie zorganizowane z okazji uzyskanego 

awansu do V ligi przez GLKS DELTA Miłoradz. 

Poinformował, że została powołana komisja do szacowania szkód 

popowodziowych. Stwierdził, że nie wiadomo jaka forma będzie użyta aby 

zrekompensować straty rolnikom w związku z podtopieniami. 

 

Ad. 7 

Radna Pani Maria Proć poprosiła aby okosić działki nieużytkowane, których 

właścicielem jest gmina gdyż osoby które uprawiają działki w sąsiedztwie 

muszą walczyć z rozsiewanymi chwastami. 

Zapytała się, czy osoby starsze mogą liczyć na dowóz do lokali wyborczych. 

Poprosiła o zamontowanie brakującego elementu w muldzie koło szkoły w 

Kończewicach. 

 

Radna Pani Anna Grabowska poprosiła aby po ostatniej wichurze usunąć 

połamane gałęzie, które spadają z drzew. 

Ponadto zwróciła uwagę, że po wymianie przystanków autobusowych w 

Miłoradzu brak jest rozkładów jazdy autobusów. 

 

Radny Pan Wacław Podgórski poprosił aby podjąć działania przesunięcia 

tablicy informującej o terenie zabudowanym w Kończewicach w kierunku Starej 

Wisły. Mieszkańcy trzech domów boją się o dzieci, które chodzą poboczem 

(brak chodnika) do szkoły, samochody na tym odcinku poruszają się z dużą 

prędkością. 

Poinformował, że mieszkanie, które zostało opuszczone przez najemców jest źle 

zabezpieczone, były już 3 krotne włamania. 

 

Radny Pan Arkadiusz Skorek poprosił aby zabezpieczyć budynek w Gnojewie 

który jest w złym stanie technicznym i grozi zawaleniem.  

 

Radna Pani Małgorzata Kielar poprosiła o informację w sprawie oznakowania 

znakiem teren zabudowany kolonii Pogorzała Wieś. 
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Radny Pan Władysław Strąk poprosił o wyrównanie drogi do Państwa 

Szwaczyk. 

 

Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił aby 

poprosić Policję o wprowadzenie nocnych patroli na naszym terenie, gdyż 

dokonano kilku kradzieży. 

Poinformował, że należy przeczyścić odcinek kanału Małej Świętej, która jest 

zapchana na odcinku, który biegnie w kręgach. 

Ponadto poprosił o podjęcie działań zmierzających do zakupu agregatu 

prądotwórczego do hydrofornii w Kończewicach. 

Poprosił aby koło Państwa Strzały wykosić skrzyżowanie ze względów 

bezpieczeństwa, brak widoczności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska poprosiła o wyjaśnienie w sprawie napraw gwarancyjnych drogi przez 

Starą Kościelnicę do Miłoradza. 

 

Sołtys Starej Wisły Pan Karol Kurek poprosił o informację, kto ma zasypać 

rozkopy popowodziowe. 

Następnie poprosił o podjęcie działań z opróżnieniem śmietnika koło placu 

zabaw. 

Poprosił o udzielenie odpowiedzi czy w starej Wiśle będzie mógł się 

zatrzymywać przewoźnik LISEBUS, gdyż z końcem maja zostanie zamknięty 

most Lisewski. 

 

Sołtys Starej Kościelnicy Pan Krzysztof Topór poprosił o informację kiedy 

będzie istniała możliwość podłączenia Internetu w świetlicy. 

Ponadto poprosił o informację kiedy będą poprawione wyrwane krawężniki, 

które stanowią zagrożenie dla kierowców. 

 

Sołtys Kończewic Pan Jan Wojtarowicz zwrócił się z pytaniem kiedy zostaną 

ustawione w sołectwach pojemniki na szkło. 

 

Radna Pani Małgorzata Kielar poprosiła o zorganizowanie spotkania z 

nowym komendantem Policji. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 

Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 

prowadzenie dalszej części obrad. 

 

a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Rady Gminy Miłoradz Nr 
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XX/140/04 z dnia 25 listopada 2004r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzaniu ścieków na terenie Gminy Miłoradz 

(zmiana II). 

Pismo o zmianę w ww. uchwale stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/278/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie zmiany do Uchwały Rady Gminy Miłoradz Nr XX/140/04 z 

dnia 25 listopada 2004r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzaniu ścieków na terenie Gminy Miłoradz (zmiana II) w 

głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

 

b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmiany w załączniku nr 2 do Uchwały Nr 

XXV/264/10 z 12 lutego 2010r. w sprawie uchwalenia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2010 rok (zmiana I). 

Pismo o zmianę w ww. uchwale stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/279/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie zmiany w załączniku nr 2 do Uchwały Nr XXV/264/10 z 12 

lutego 2010r. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych na 2010 rok (zmiana I) w 

głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

 

c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Miłoradz za I półrocze każdego roku. 

 

Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik stwierdziła, że zgodnie z nową 

ustawą o finansach publicznych Rada Gminy musi dostosować uchwały do 

nowych przepisów. W tej uchwale zmieniła się tylko podstawa prawna. 

Sprawozdania półroczne będą w takiej samej formie jak do tej pory, nic się nie 

zmieniło. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/280/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Miłoradz za I półrocze każdego roku w 

głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

 

d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu Gminy Miłoradz oraz 
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rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budżetu.  

 

Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poinformowała, że zgodnie z 

nową ustawą o finansach publicznych Rada Gminy musi dostosować uchwały 

do nowych przepisów. W uchwale tej zmieniła się podstawa prawna. Dopisano 

punkt, w którym rady sołecki i organizacje pożytku publicznego mogą składać 

wnioski do dofinansowanie zadań z budżetu gminy w terminie do 30 września 

poprzedzającego roku budżetowy. Od 2011 roku budżet będzie opracowany w 

pełnym układzie klasyfikacji budżetowej. Przed uchwaleniem budżetu na rok 

2011 Rada Gminy musi uchwalić wieloletnią prognozę finansową. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/281/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie procedury uchwalania budżetu Gminy Miłoradz oraz 

rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budżetu w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 

e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla  obszaru w obrębach geodezyjnych Gnojewo, Stara 

Kościelnica, Miłoradz, Mątowy Wielkie przeznaczonego na lokalizację 

elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą techniczną w gminie Miłoradz. 

Poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji rady 

gminy w których uczestniczył Pan Piotr Kowalski. 

Więcej uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/282/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  

obszaru w obrębach geodezyjnych Gnojewo, Stara Kościelnica, Miłoradz, 

Mątowy Wielkie przeznaczonego na lokalizację elektrowni wiatrowych 

wraz z infrastrukturą techniczną w gminie Miłoradz w głosowaniu jawnym 

została przyjęta jednogłośnie. 
 

f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2010 przez 

Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (remonty dróg). 

Uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/283/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2010 przez Gminę 
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Miłoradz dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2010 przez 

Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (zarządzanie 

kryzysowe). 

Uwag nie wniesiono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/284/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2010 przez Gminę 

Miłoradz dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 

8 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się i 2 głosami przeciw. 

 

h. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 (zmiana III). 

 

Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budżecie: 

TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 

W rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe zwiększa się plan wydatków 

majątkowych o kwotę 70.000zł  z przeznaczeniem na dofinansowanie remontu 

drogi powiatowej położonej w naszej gminie.  

W rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zmniejsza się plan wydatków 

bieżących o kwotę 40.200zł. W wydatkach majątkowych zwiększa się o kwotę 

20.200zł z przeznaczeniem na wykonanie 3 przystanków autobusowych w Starej 

Kościelnicy. 

W rozdziale 60017 – Drogi wewnętrzne zwiększa się plan dochodów 

majątkowych o kwotę 40.000zł – środki otrzymane z Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych na modernizację drogi transportu rolnego w Mątowach  

Małych, jednocześnie zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 

80.000zł na realizację w/w zadania. 

ADMINISTRACJA PUBLICZNA 

W rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego zwiększa się 

plan dochodów bieżących o kwotę 7.000zł – środki otrzymane z Powiatu 

Malborskiego na organizację dożynek powiatowych, jednocześnie zwiększa się 

plan wydatków bieżących o w/w kwotę z przeznaczeniem na organizację 

dożynek. 

BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA PRZECIWPOŻAROWA 

W rozdziale 75421 – Zarządzanie kryzysowe zwiększa się plan wydatków o 

kwotę 3.000zł na dofinansowanie centrum zarządzania kryzysowego w powiecie 

malborskim. 
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DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OD OSÓB FIZYCZNYCH I OD 

INNYCH JEDNOSTEK NIEPOSIADAJĄCYCH OSOBOWOŚCI PRAWNEJ 

ORAZ WYDAKI ZWIAZANE Z ICH POBOREM. 

W rozdziale 75647 – Pobór podatków, opłat i niepodatkowych należności 

budżetowych zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 1.746zł z 

przeznaczeniem na opłacenie kosztów egzekucyjnych. 

RÓŻNE ROZLICZENIA 

W rozdziale 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 

11.246zł zgodnie z otrzymanym pismem z Ministerstwa Edukacji Narodowej.  

W rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i celowe zmniejsza się plan rezerwy 

celowej na zarządzanie kryzysowe o kwotę 3.000zł i z rezerwy ogólnej kwotę 

3.500zł. 

OŚWIATA I WYCHOWANIE 

W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Miłoradzu zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 8.500zł z przeznaczeniem na opłacenie rachunków za ścieki, 

śmieci i prowizje bankowe. W szkole Podstawowej w Kończewicach zwiększa 

się plan wydatków bieżących o kwotę 8.000zł w tym: kwota 5.000zł na zakup 

węgla opałowego i kwota 3.000zł na zorganizowanie półkolonii w szkole 

(1.600zł na wynajem autokaru i 1.400zł na wynagrodzenie dla opiekunów). 

W rozdziale 80104 – w przedszkolu zwiększa się plan wydatków bieżących o 

kwotę 6.000zł na pokrycie kosztów uczęszczania dzieci z naszej gminy do  

przedszkola z terenu Malborka i z Tczewa. 

W rozdziale 80110 – Gimnazja zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 

1.440zł – środki otrzymane z Polsko-Niemieckiej Współpracy Młodzieży na 

dofinansowanie kosztów pobytu młodzieży z Niemiec, jednocześnie zwiększa 

się plan wydatków bieżących o w/w kwotę z przeznaczeniem na organizację 

pobytu młodzieży z Niemiec. 

GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 

W rozdziale 90003 – Oczyszczanie miast i wsi zwiększa się plan dochodów 

bieżących o kwotę 7.000zł – środki otrzymane z WFOŚiGW na zakup 

pojemników do segregacji odpadów, jednocześnie zwiększa się plan wydatków 

bieżących o w/w kwotę z przeznaczeniem na realizację tego przedsięwzięcia. 

KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 

W rozdziale 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury zwiększa się plan 

wydatków majątkowych o kwotę 15.500zł z przeznaczeniem na zakup zestawów 

komputerowych w ramach programu Odnowy wsi. 
 

Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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Uchwała Nr XXXIV/285/10 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 czerwca 2010 

roku w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010 (zmiana III) w 

głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

stwierdził, że: 

wykoszenie chwastów na działkach gminnych zostanie zlecone pracownikom 

robót publicznych. Z dowozu do lokali wyborczych mogą korzystać tylko osoby 

niepełnosprawne. Brakującego elementu muldy koło Szkoły w Kończewicach 

nie można kupić, firma twierdzi, że może sprzedać ale wszystkie części muldy. 

Połamane gałęzie powinien usunąć właściciel drogi, którym jest Zarząd Dróg 

Powiatowych w Malborku. Informację o zagrożeniu otrzymali i w najbliższych 

dniach będziemy obserwować czy gałęzie są usuwane. Stwierdził, że rozkłady 

jazdy na nowych przystankach pojawią się, zostanie skierowana do 

przewoźników informacja o ww. sprawie. 

W temacie przesunięcia tablicy informacyjnej Kończewice stwierdził, że 

zostanie wystosowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Malborku ale z 

informacji jakie posiada, żeby teren uznać za zabudowany musi on spełniać 

określone warunki tj. ilość zabudowań. W sprawie włamań do opuszczonego 

mieszkania na osiedlu w Kończewicach stwierdził, że jest poinformowany o tym 

fakcie, poinformował, że w najbliższych dniach to mieszkanie zostanie 

sprzedane na przetargu i przyszły właściciel zabezpieczy ten lokal. 

Budynek w Gnojewie był zabezpieczony ale zostanie sprawdzony jeszcze raz i 

jeżeli będą potrzebne prace zabezpieczające to zostaną wykonane. 

W temacie oznakowania kolonii Pogorzała Wieś znakiem terenu zabudowanego 

stwierdził, że dwukrotnie wysłano pismo w tej sprawie ale nie otrzymaliśmy 

żadnej odpowiedzi. 

O drodze do Państwa Szwaczyków został poinformowany przez mieszkańców, 

powiedział im żeby sami we własnym zakresie ten odcinek drogi wyrównali 

gdyż materiał do utwardzenia posiadają, który zakupiła gmina. 

Wyraził aprobatę w sprawie spotkania z komendantem Powiatowym Policji i 

poinformował, że takie spotkanie zostanie zorganizowane.  

W temacie przeczyszczenia odcinka kanału Mała Święta stwierdził, że zostało 

wysłane pismo do właściciela tego kanału aby odpowiednie prace zostały 

przeprowadzone. 

W sprawie zakupu agregatu prądotwórczego do hydroforni poinformował, że 

należy się zastanowić jak ten problem rozwiązać gdyż w rozmowie z 

dyrektorem GZGK będzie problem ze ściekami, które będą gromadzić się w 

studniach ponieważ brak prądu spowoduje, że ścieki nie będą 

przepompowywane do oczyszczalni. 
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W temacie napraw gwarancyjnych drogi powiatowej przez Starą Kościelnicę 

zostanie w najbliższych dniach zorganizowane spotkanie inwestora i 

wykonawcy. 

W sprawie zasypania rozkopów popowodziowych stwierdził, że zostało wysłane 

pismo w celu podjęcia działań aby przywrócić przejezdność dróg polnych w 

odpowiedzi Starostwo poinformowało, że nie zlecało wymienionych prac, 

ponadto stwierdził, że jeżeli nie zostaną podjęte działania naprawcze sprawę 

trzeba będzie skierować do prokuratury. 

W temacie śmietników na placu zabaw poinformował, że sprawa zostanie 

sprawdzona czy w umowie jest opróżnianie śmietnika z tego terenu. 

W temacie przewoźnika LISEBUS poinformował, że przewoźnik musi do nas 

wystąpić o zezwolenie na kursowanie i na pewno otrzyma odpowiedź 

pozytywną. 

W sprawie dostępu do Internetu poinformował, że w dniu dzisiejszym odbędzie 

się spotkanie w tej sprawie i o wynikach mieszkańcy zostaną poinformowani. 

W temacie pojemników na szkło poinformował, że zostanie ogłoszony przetarg 

na zakup pojemników, a następnie zostanie podpisana umowa o wywóz tego 

rodzaju odpadów. 

 

Ad. 10 

Wolne wnioski i oświadczenia – brak zgłoszeń. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 

zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach XXXIV Sesji Rady 

Gminy Miłoradz. 
 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


